

岑才生學長計劃年終經驗分享會 Shum Choi Sang Mentorship Programme Year-end Sharing Session 15/5/2010

合共約八十位學長學員出席於思源文娛中心舉行的經驗分享會。

About eighty mentors and mentees participated in the sharing session held at the Si Yuan Amenities Centre.



書院捐款人獲頒香港中文大學榮譽院士 College Donor Conferred Honorary Fellow of CUHK 17/5/2010



書院捐款人譚華正博士獲香港中文大學頒授榮譽院士榮銜。

Dr Tam Wah-ching, College donor, was conferred an Honorary Fellowship by the Chinese University of Hong Kong.



書院於5月24日設宴恭賀譚華正博士(前排中)。
The College hosted a banquet to congratulate Dr Tam Wah-ching (front row, centre) on 24 May.

書院 2010 年畢業晚宴 2010 UC Graduation Dinner 18/5/2010



由「心聯社」籌辦的2010年畢業晚宴假旺角朗豪酒店舉行，合共一百四十位應屆畢業同學及嘉賓參與當晚宴會，聚首一堂。

A total of 140 fresh graduates joined the Graduation Dinner organised by the 2007 Class society at Lanham Place Hotel.

教職員聯誼會、書院生活委員會及書院校友會合辦 韶關觀光——雙程高鐵三天團

Shaoguan Three Day Tour by Wuhan-Guangzhou High-Speed Railway (Jointly Organised by Staff Association, College Life Committee and Alumni Association) 21-23/5/2010



合共四十位聯合書院教職員、校友及家屬參與是次活動。

Forty staff, alumni and their family members joined this tour.

爵士舞蹈班 Summer Jazz Dancing Class 18/5 - 15/6/2010



三十位聯合同學參與由書院舉辦的爵士舞蹈班。

A total of 30 United College students participated in the Summer Jazz Dancing Class.

本院校園保健大使榮獲獎項 College's Campus Health Ambassadors Won Awards 19/5/2010



院長馮國培教授(後排左三)及書院輔導長王香生教授(後排左二)親臨校園保健大使計劃畢業典禮，恭賀聯合同學獲得傑出活動獎，而本院周麗華同學(公共衛生 /1; 前排左二)更獲選為傑出保健大使。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, (back row, third from left) and Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (back row, second from left) congratulated UC students on their graduation from Campus Ambassadors Programme and their achievement of winning the Prominent Project Award. United College student, Miss Chow Lai-wa (PBH/1; second from left) was also awarded Prominent Health Ambassador.